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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake basketbal in Dordrecht

Geachte heer Van der Spoel,

Bij brief van 19 maart 2024, bij ons ingekomen op 20 maart 2024, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad vragen gesteld 
inzake basketbal in Dordrecht.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Heeft de wethouder kennis genomen van het nieuws omtrent de 
populariteit van basketbal in Nederland en de ledenstop bij 
basketbalvereniging Rowic in Dordrecht?

Antwoord Ja.

Vraag 2. Is het college op de hoogte van de relatie tussen het gebrek aan een 
eigen kantine en het tekort aan trainers bij de basketbalvereniging?

Antwoord Nee, in de Sportboulevard zijn meer verenigingen met trainers, met 
name de ijssportverenigingen, zonder eigen kantine. Deze 
verenigingen organiseren andere activiteiten om elkaar te ontmoeten. 
Dit is een extra uitdaging, maar lukt andere verenigingen wel.

Vraag 3. Is er overleg geweest met de basketbalverenigingen in Dordrecht om 
de huidige situatie en eventuele knelpunten te bespreken?

Antwoord De gemeente ziet de maatschappelijke meerwaarde van een vitale 
basketbalvereniging in Dordrecht. Team sport is al jaren in gesprek 
met het bestuur van de club over de zorgelijke situatie en heeft het 
bestuur de afgelopen jaren op verschillende manieren ondersteuning 
gegeven. Zo gaf de gemeente in 2022 opdracht voor specifieke 
sportstimuleringsprogramma's (rolstoelbasketbal, Basketball'sCool, 
3x3 basketbaltoernooi Oranje Park, Sport'sCool). Met deze middelen 
kon de vereniging haar schulden bij de gemeente aflossen. Daarnaast 
is afgesproken om samen te bepalen hoe procesbegeleiding kan 
worden ingericht op het gebied van technisch jeugdbeleid en 
financiën. Naar aanleiding van de verenigingsmonitor (iedere twee jaar 
doet team sport onderzoek naar de vitaliteit van sportverenigingen in 
Dordrecht) zijn er ook gesprekken gevoerd en blijkt de vereniging, in 
tegenstelling tot andere verenigingen, niet open te staan voor verdere 
procesbegeleiding na de spiegelavond of clubondersteuning, 
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bijvoorbeeld bij ouderbetrokkenheid, financiën of het werven, 
begeleiden en opleiden van trainers.

Vraag 4. Ziet de wethouder mogelijkheden om binnen de sportboulevard in 
Dordrecht ruimte te creëren voor een kantine voor de 
basketbalvereniging? Zo ja, waar en hoe?

Antwoord Zoals in vraag 2 aangegeven heeft de gemeente met de vereniging en 
Optisport gekeken naar een ruimte binnen de Sportboulevard. Die is er 
op dit moment niet. De vereniging heeft daarnaast contact gezocht 
met verenigingen in de Sportboulevard met een eigen kantine, om 
deze te delen. Dit is vanuit het contract dat de gemeente heeft met 
Optisport niet toegestaan.

Vraag 5. Als het niet mogelijk is om binnen de sportboulevard ruimte te creëren 
voor een kantine, overweegt het college dan om de 
basketbalvereniging onder te brengen in een ander complex waar dit 
wel mogelijk is?

Antwoord In Dordrecht zijn op dit moment geen andere sporthallen die geschikt 
zijn om in te basketballen. Denk aan lijnen, hoogte, materialen. 
Daarnaast vraagt de club een behoorlijke capaciteit aan 
binnensportruimte, die niet voorhanden is.

Vraag 6. Welke alternatieve opties ziet de wethouder om het verenigingsgevoel 
en de betrokkenheid bij de basketbalvereniging in Dordrecht te 
versterken?

Antwoord Zie ook antwoord vraag 3.
Ondersteuning vanuit de gemeente kunnen ze op deze thema's 
krijgen. De basketbalvereniging heeft geen aanvraag gedaan voor de 
subsidieregeling professionele kracht sportverenigingen.

Vraag 7. Is het college op de hoogte van het succes van het basketbal pleintje 
bij het Oranjepark in Dordrecht?

Antwoord Ja. Het is een mooi voorbeeld van hoe verschillende doelgroepen 
- ongeorganiseerd - samenkomen om te sporten in de openbare 
ruimte. Het pleintje is zeer populair omdat het twee baskets heeft, 
centraal gelegen is en voldoet aan bepaalde voorwaarden om er goed 
te kunnen basketballen (ook 3x3).

Vraag 8. Hoe staat het college tegenover de klachten van omwonenden over 
het basketbal pleintje bij het Oranjepark?

Antwoord Klachten zijn bekend. Daarom zijn er lantaarnpalen verplaatst en 
nieuwe leefregels opgesteld, waarop wordt gehandhaafd. Er wordt 
regelmatig basketbal gespeeld, wat ook het doel van het pleintje is.

Vraag 9. Heeft het college plannen om meer basketbal pleintjes aan te leggen 
in Dordrecht, gezien de groeiende populariteit van de sport?

Antwoord Ja, in Amstelwijck wordt een 3x3 basketbalvoorziening aangelegd.
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Vraag 10. Overweegt het college specifiek om meer basketbal pleintjes aan te 
leggen in de postcodegebieden 3311 en 3312 om het Oranjepark te 
ontlasten?

Antwoord Ja, dat hebben wij overwogen, zie antwoord 9.
In postcodegebied 3311 lijkt geen geschikte openbare ruimte mogelijk 
te zijn. Dit geldt grotendeels ook voor postcode 3312, met uitzondering 
van het Stadspark.

Vraag 11. Wordt bij de herinrichting van het Energieplein of andere locaties 
rekening gehouden met demogelijkheid tot het aanleggen van 
basketbal pleintjes?

Antwoord Ja, dit is zelfs al gebeurd. De basket op het Energieplein is vervangen 
voor een vergelijkbaar exemplaar als op het Oranjepark, waardoor 
3x3 basketbal hier mogelijk is. Voor een grotere voorziening met twee 
baskets (vergelijkbaar met het Oranjepark) was geen mogelijkheid. De 
voorziening is hier desondanks toch een stuk aantrekkelijker 
geworden, wat het Oranjeplein zou kunnen ontlasten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post M.D. Burggraaf
secretaris locoburgemeester
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